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Què és l'Agenda 21? 

Som un col lectiu de ciutadans preocupats 
pel nostre futur i el dels nostres fills. 
Formern un grup de persones de diferents 
procedències geogràfiques, de totes les 
edats, amb qualitats diverses i que ens esti-
men! el poblé i, per extensió, el planeta. 

El 16 de novembre de l'any 2002, l'ajunta-
ment va convocar a tots el veins del poblé al 
primer Fòrum Mediambiental per tractar 
sobre l'estudi previ fet per una empresa 
especialitzada en avaluacions mediambien-
tals. Aquest estudi es va completar amb les 
aportacions deis ciutadans presents a la reu-

E1 document final va ser aprovat l'i de març 
de l'any 2003 i se'l va anomenar Pía d'Acció 
per a la Sostenibilitat Local (PALS). 

El PALS - a les seves diferents vessants- ha 
reportât beneficis deis que gaudim tots els 
veins de Santa Eulàlia: el transport munici-
pal potser n es el més important. S'ha dotât 
a la ciutadania d'un mitja que reporta un 
benefici doble: facilita la mobilitat de totes 
aquelles persones sense vehicle propi i, els 
que en tenen, poden disposar d'una alterna-
tiva econòmica, sostenible i ecològica pels 
seus desplaçaments de feina o Heure. 

Ens reunim l'últim divendres del mes al 
Centre Civic La Fábrica. Allá es debaten 
noves accions a realitzar, tot aportant noves 
idees, ja siguin de membres del grup com 
d'altres organismes com ara l'ajuntament. 
Ajudem a la millora de qualitat de vida del 
poblé que estimem i, de retruc, aprenem uns 
dels altres i ens enriquim en coneixements. 

Una forma quotidiana de sostenibilitat és 
aprofitar al màxim el que les noves tecnolo-

gies de la informació ens puguin oferir. La 
comunicació per correu electrónic és el nos-
tre vehicle de comunicació més habitual: és 
ràpid, eficaç i ecològic. No deixem de banda, 
però, el traete proper i humà que ens donen 
les trobades presenciáis. 

Periòdicament ens reunim amb l'ajunta-
ment en la forma de Conseil pel Desenvolu-
pament Sostenible. És en aqüestes trobades 
on intercanviem informació i propostes en-
tre el Consistori i eis membres de l'Agenda 
21. 

Que hem fet durant el 2006? 

Sens dubte que aquest ha estât l'any que més 
accions hem portât a terme. 

• La coMaboració amb la posta en marxa 
del Pia de Résidus amb diferents accions, 
com assistir a la Fira de la Candelera de 
Molins de Rei per participar a diversos 
tallers relacionats amb el reciclatge. 

• Organitzar la Festa dels Résidus en 
coMaboració amb l'ajuntament i l'empre-
sa que es va encarregar de la campanya de 
divulgado del nou pia. Allá van mostrar 
als ve'ins com aplicar algunes de les coses 
vistes a Molins de Rei: fer sabó casolà, 
joguines amb material reciclat, etc. 

• L'Agenda 21 va fer que la calçotada fos 
més sostenible, amb un éxit per damunt 
de l'esperat, grácies a la conscienciació 
deis participants. 

• Hem posât en marxa una pàgina web 
http://a21ser.blogspot.com/ on actual-
ment hi ha publicats més de 200 articles, 
fotografies i vídeos, tots relacionats amb 
el pöble i la sostenibilitat, amb conseils i 
opinions. Us convidem a visitar-la i a par-
ticipar-hi. 

• Al setembre vam organitzar la Setmana de 
la Mobilitat Sostenible i Segura amb una 
passejada popular, una xocolatada i un 
passeig amb un autobús articulat, que rea-
litzà el seu servei fa més de 40 anys a la 
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